
 

 
 

 
 Verslag vergadering BO van 6 februari 2024 

      

Aanwezig:  
West-Vlaanderen: Lowie Delbeke, Evelyn Librecht 
Oost-Vlaanderen: Yves Van Durme 
Antwerpen: Dave De Beule, Mats Raemen  
Vlaams-Brabant/Limburg: Kris Soetemans, Veerle Putzeys 
 
Afwezig: Philippe Gebruers, Tim Van den Herrewegen 

 

Uitgenodigd: 
Algemeen directeur: Kim Hannes 
Administratief coördinator: Tine Hannes  
 

1 Verwelkoming 
Dave heet de aanwezigen welkom op de online vergadering van 2024. 
 

2 Actiepunten van vergadering dd. 21/11/2023 
• Samenstelling disciplinaire commissie 

• Het PSA-event gaat niet door dit seizoen. PSA bekijkt de kalender voor volgend 
seizoen.  
De rest van de punten komen terug op de agenda of zijn afgehandeld.  

 
3 Goedkeuring verslag van vergadering dd. 21/11/2023 (zie bijlage) 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.  

 
4 Beleid 

a. Secretariaat 
De overeenkomst met Vincent Vanhoutte werd beëindigd. Er werd bij Sport 
Vlaanderen een competentiedossier ingediend voor Kim. De commissie komt 
hierover samen op 14/02. Het duurt dan 2 weken voor de beslissing volgt. Als het 
dossier van Kim goedgekeurd wordt, kan het bestuur bekijken aan welke functie we 
nood hebben en of dit financieel haalbaar is.  

 



b. Stand van zaken leden  
Op dit moment zitten we op 1734 leden.  
Vanaf 1 januari is de prijs van lidmaatschap 10 euro (half seizoen).  

 
c. Acties rond leden en clubs 

De mailing naar de sportverantwoordelijken werd verdergezet. Er liggen een aantal 
afspraken vast: Gemeente Beersel, Knokke Heist, Lubbeek en Zaventem.  
Er werden twee online meetings voor clubs georganiseerd. Een open gesprek om 
eens te luisteren naar wat er speelt in de clubs. Kim hoopte op een grotere opkomst, 
maar het waren goede gesprekken met de aanwezige clubs. Er zijn een paar tools 
uitgekomen  om mee verder te gaan: meer inzetten op socials en de visibiliteit van 
onze sport, zeker met het Olympisch verhaal, format interclub bekijken, 
opvolgmeeting met een aantal centrumeigenaars/clubbestuurders om te 
brainstormen en de good practices te delen. Tijdens de opvolgmeeting kan Mats wat 
meer info geven over marketing acties op clubniveau. Een draaiboek met enkele 
tools voor clubs zou handig zijn.  
De vroegere Bateas is nu Badjas. Een aantal spelers hebben onderhandeld met de         
projectontwikkelaar en mogen daar blijven spelen tot zij hun plannen kunnen  
uitvoeren. Zal toch zeker een jaar of twee zijn.   
Het secretariaat heeft een gesprek gehad met een papa van een spelertje die een 
analyse gemaakt had van wat er aan het gebeuren is in Vlaanderen en waar werk 
nodig is. Uit het gesprek is niets nieuws uitgekomen. Wij weten waar de problemen 
zitten.  
Ook gestart met een aantal clubbezoeken in te plannen.  

 
5 Goed Bestuur 

a. Eindevaluatie 
Sinds het nieuwe decreet zijn er extra harde indicatoren bijgekomen waar we op 
moeten scoren. Er werd bewust beslist om op een aantal indicatoren niet in te 
zetten omdat die voor een kleinere federatie niet haalbaar zijn. Vorig jaar scoorden 
we op 95%, nu scoren we 85,65% (deze score is op transparantie, democratie en 
interne verantwoording en controle). Volgens onze dossierbeheerder een heel 
mooie score.  

 
b. Aanpassingen 2024 

Er werden tips gegeven om in 2024 nog wat meer te scoren. Hoofdzakelijk zijn dat 
aanpassingen in het Huishoudelijk Reglement. Daarvoor is een goedkeuring van het 
bestuursorgaan nodig. Kim zal deze oplijsten tegen een volgende vergadering.  
Kim bekijkt de komende periode of er aanpassingen moeten gebeuren die 
goedkeuring nodig hebben van de AV. Dan zal ze die ook eerst op mail oplijsten aan 
jullie ter goedkeuring. 

 
c. Evaluatie profielen bestuurders 

Er komen een aantal wijzigingen aan in de samenstelling van het bestuursorgaan. Er 
zijn gesprekken geweest met Kim als algemeen directeur en Dave als voorzitter met 



de nieuwe bestuurders over hun rol, taken en profiel. Ze voldoen aan de 
voorgeschreven profielen.  
 

d. Jaarverslag 2023  
Personeel is bezig met de verwerking van het jaarverslag 2023. Dit is nog niet 
volledig klaar.  

 
e. Algemene Vergadering 2024 

Er wordt beslist om de AV online te houden. 10 dagen ervoor zullen we nog een 
opvolgmoment inplannen waar de clubs vragen kunnen stellen.  
Het personeel zal de agenda en de teksten opmaken.  
 

f. Kandidaten Bestuursorgaan 2024-2025 
Er lopen geen termijnen af. Philippe Gebruers heeft aangegeven te stoppen en 
Valerie Verworst heeft interesse om hem te vervangen binnen het bestuur. Ik heb 
echter nog geen kandidatuur binnen. Kim contacteert provincie Antwerpen.  

 
6 Financieel comité  

a. Subsidies Sport Vlaanderen 2023-2024 
Tine brengt verslag uit over de verschillende subsidies. 
 

b. Begrotingscontrole 2023 & 2024  
2023 werd volledig afgesloten.  
2024 is nog maar de opstart.  
 

c. Eindbalans en controle 
Het boekjaar 2023 werd afgesloten met een verlies. Het grote verschil zit hem hier in 
de lonen. Hieruit kunnen we concluderen dat we kunnen hopen dat het 
competentiedossier van Kim goedgekeurd wordt en dat er weinig marge is om extra 
uitgaven te doen.  
 

d. Openstaande facturen  
De clubs met openstaande facturen werden reeds meermaals gecontacteerd om 
deze te betalen. Tine heeft hen vorige week ook nog eens telefonisch gecontacteerd. 
 

e. Sponsoring Deloitte 
Er werd een factuur opgemaakt van 5000 euro, verdeeld in 2 schijven van 2500 euro. 
Dit bedrag kon gebruikt worden voor jeugdprojecten voor seizoen 2023-2024. Dit 
bedrag werd opgenomen in boekjaar 2023. De facturen zijn nog niet betaald.  
 

7 Seizoen 2023-2024 
a. Dunlopfinale 

Op 1 juni gaat de Dunlopfinale door in Herentals. Er wordt beslist om hier een ouder 
kind tornooi van te maken. Ouders spelen Squash 57. 
 

b. Clubtornooien 
Het tornooi van Karteria Diest werd door de club zelf geannuleerd wegens te weinig 



inschrijvingen. De vraag of ze het mogen verplaatsen en samen doen met het BK 
Masters en Dubbel dat zij toegewezen kregen, werd negatief beantwoord.  

 

8 Seizoen 2024-2025 
a. Reglementen 

De commissie sport heeft de reglementen uit het Huishoudelijk Reglement goed 
overlopen, wat versoepeld waar mogelijk en aangepast naar de huidige situatie. 
Deze werden meegestuurd. 

 
b. Competitie 

Uit de online meeting met de clubs kwam er het idee om eens met een blanco blad 
aan de competitie te beginnen en durven veranderingen door te voeren. Er kwamen 
voorstellen zoals competitie in padel 2 x een periode van 6 weken en 3 wedstrijden 
op een dag. De commissie heeft dit besproken en de competities kan je niet 
vergelijken qua intensiteit. Uit een eerdere enquête bleek dat weinig spelers 
voorstanders waren voor 2 wedstrijden op een dag. De zaterdagformule bij de 
dames wordt ook beoordeeld. Niet iedereen is er even enthousiast over.  

 

9 Marketing 
Kim en Mats gaan samen het marketingverhaal en de socials bekijken. Momenteel worden 
die ook volledig opgevolgd door Kim en Tine. Als je dat goed wil doen, is daar meer nodig. 
Er wordt gekeken naar de mogelijkheden om te werken met een freelancer.  
 

10 Rapportering en verslagen commissies 
a. Commissie Sport  

De hoger aangehaalde punten van reglement en competitie waren onderdeel van 
deze vergadering. Ook de vraag van Gijs Van Haastrecht werd behandeld. Het VK zal 
nu ook openstaan voor spelers met een Belgische verblijfsvergunning. Gijs heeft ons 
daar onder druk gezet via het Vlaams Mensenrechteninstituut. Zowel VMRI als Gijs 
zijn op de hoogte.  

 
b. Commissie Topsport 

Tot nu toe zat squash bij de niet-Olympische sporten. Na de bekendmaking op 16/10 
dat squash deel gaat uitmaken van LA28 heeft Kim direct contact opgenomen met 
Sport Vlaanderen. Er werd gevraagd een nieuw dossier in te dienen met oog op de 
Spelen. De nieuwe Olympiade loopt van 2025-2028. Voor 2024 nemen ze squash als 
voorbereiding al bij de Olympische sporten. Tommy Verlinde wordt onze nieuwe 
topsportmanager binnen Sport Vlaanderen.  
Op vrijdag 12/1 is Tommy hier op kantoor geweest voor een kennismakingsgesprek. 
Hij wou ons, onze federatie, onze werking en de atleten wat leren kennen.  
Er zijn 4 programma’s: prestatieprogramma, transitieprogramma, 
ontwikkelingsprogramma, talentdetectie. 
Wij krijgen enkel budget voor het prestatieprogramma voor Nele en Tinne. Dit 
budget moet besteed worden aan het EK individueel, EK Teams, WK individueel en 
WK Teams.  
De WK Teams zijn dus nieuw voor ons en eindelijk kunnen we een team sturen. Dit 
gaat door van 9-15 december in Hong Kong. Er werd wel duidelijk gezegd dat de 



steun enkel voor Vlaamse spelers is. Dus indien een LFS-speelster in het team zit, is 
deze kost voor LFS. LFS was al wel op de hoogte hiervan en ze weten dat wij een 
dossier hebben ingediend.  
Nele en Tinne kunnen ook een aanvraag doen voor een tewerkstellingscontract.  
Voor de federatie zijn er ook een aantal aanpassingen. Zo gaan we met hen 
communiceren via Sharepoint. Daar worden alle documenten, afrekeningen en 
informatie in gedeeld. Ook zijn er een aantal regels voor de commissie topsport qua 
samenstelling. Tommy Verlinde zal hier ook deel van uitmaken.  
 
Squash Vlaanderen voorziet een budget voor 3 beloftevolle jongeren. De commissie 
Topsport bekijkt ook het document met criteria opnieuw.  

 
c. Commissie Jeugd 

Kim neemt deze over van Vincent. Deze commissievergadering staat gepland 
donderdag 6 februari. Het voorbije Dunlop tornooi in De Schreef had 62 deelnemers, 
wat zeer positief is.  
 

d. Commissie Referee 
Kim neemt deze over van Vincent. Voor deze commissie moet nog eens een datum 
ingepland worden.  
 

e. Ethische Commissie  
Tine volgt dit samen met Caroline Dewallens als API op na het vertrek van Vincent. In 
december is er een meeting geweest. Deze commissie gaat voornamelijk 
sensibiliseren naar respect voor tegenstanders, scheidsrechters,…  
 

11 Rapportering en verslagen provinciale comité’s 
Ik heb geen verslagen van comités gekregen. Mag ik toch wat aandacht vragen voor de 
werking van deze comités? Ook zij moeten blijven draaien en proberen clubs samen te 
krijgen.  

 

12 Squash Belgium / ESF / WSF  
a. Squash Belgium 

In december is er een meeting van Squash Belgium geweest. Deze was om af te 
stemmen richting de Europese kampioenschappen en de betalingen te overlopen 
voor die EK’s. Daar werd er beslist om met alle ploegen naar de EK’s te gaan. Na het 
BK zijn er wel twijfels over het al dan niet sturen van een -15-team. Dit is een heel 
jong en onervaren team. Het bestuur heeft een negatief advies en vindt dat we de 
spelers toch wat moeten beschermen. Kim overlegt met LFS.  
Een bestuurder van LFS vraagt of hij onze clubs mag contacteren voor 
vriendschappelijke wedstrijden tussen mei en augustus. De format is vergelijkbaar 
met de zomercompetitie van een paar jaar geleden. Het bestuur reageert positief.  

 



b. ESF AGM 
Gaat door op zaterdag 4 mei in Zurich. Veerle kan eventueel gaan.  
 

c. BK junioren 
Het BK junioren vond plaats in Le PArc, Louvain La Neuve, Le Parc. Er waren 62 
deelnemers (23 LFS / 39 SQV). Alles is goed verlopen. Er werd een vreemde planning 
gemaakt in de poules.  
 

d. BK senioren 
De deadline is 14 februari. Momenteel een 85 inschrijvingen.   
 

e. Europese Kampioenschappen 2024 
Alle ploegen behalve de -15 ploeg zijn ingeschreven. Die moet pas 28/2 
ingeschreven worden. Over dit team is er eerst overleg met LFS. 

 

13 Varia  
a. De initiatorcursus werd geannuleerd. Er was 1 inschrijving en we hebben en 

minstens 6 nodig.  
  

Algemene Vergadering: 12 maart 2024 
Volgende vergadering van het Bestuursorgaan op 19 maart 2024 


